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La campanya de prevenció d'incendis d'estiu finalitza amb una hectàrea cremada

La ciutat ha patit dos petits incendis aquest estiu que han
cremat poc més d'una hectàrea de massa boscosa. Aquesta
xifra és lleugerament superior a la del mateix període de l'any
passat on, tot i confirmar-se fins a set incendis, només va
cremar un quart d'hectàrea. El regidor de Medi Ambient,
Joan Puigdomènech, es felicita per la poca incidència que els
incendis han tingut a la ciutat, però considera que cal posar
més esforços en tasques preventives. 

Puigdomènech ha fet balanç d'aquestes dades en una entrevista a Cugat.cat.

Joan Puigdomènech: Enguany s'han cremat poc més d'una hectàrea. Ens hem de felicitar, però no
podem baixar la guàrdia.

El regidor ha explicat que en una ciutat com Sant Cugat 'el problema' és la neteja del sotabosc de Collserola
que constitueix un combustible que afavoreix la proliferació del foc. El titular de l'àrea de Medi Ambient
proposa que les restes forestals que genera la neteja dels boscos serveixi per a la creació d'energia.

Joan Puigdomènech: Cal més esforç en la prevenció. Potser es podrien utilitzar les restes del sotabosc
per crear energia alternativa.

D'altra banda, Puigdomènech assegura que aquest juliol ha finalitzat la retirada dels arbres caiguts a la ciutat
arran dels temporals dels hiverns anteriors.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/societat/66507.html
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